
 

 

Nyhedsbrev nr. 3, 2022   
  
 
Årets generalforsamling i VGF er nu vel ”overstået” og bestyrelsen har 

efterfølgende konstitueret sig som følger: 

Formand: Jeroen Schotemeijer 

Næstformand: Lars Okholm 

Kasserer: Karsten Knudsen 

Øvrige bestyrelsesmedlemmer: Ove Trøst, Henrik Mathiesen, Carsten Sørensen og Peter Ingemann.  

Som nye suppleanter blev valgt Malene Skøtt og Jan Larsen.  

Vi håber på et fortsat godt samarbejde med både nye og ”gamle” bestyrelsesmedlemmer, nye suppleanter og 

”gammelt” kontorhold. Velkommen til de nye ansigter 😊 

Årets generalforsamling var en positiv oplevelse, forstået på den måde, at der dels var mødt ca. 95 deltagere 

op og samtidig var disse deltagere interesserede i og spurgte ind til forskellige ting fra beretning/gennemgang 

af regnskab. Maden fra kroen var som sædvanlig god, rigelig og velsmagende og Brians sidste beretning var 

god og informativ – og med let bævende stemme mod slutningen, hvilket vist var forståeligt nok. Resultatet 

fra årets marked kan vi heller ikke sige os fri fra at være stolte af: efter 2 års corona-nedlukning satte vi vist 

nok både gæsterekord og op til flere rekorder i salg af øl/drikkevarer – og udbetalte ca. 855.000 kr. til frivillige 

foreninger/hjælpere samt overførte 850.000 kr. til Vorbasse Fonden. Suverænt godt arbejde 😊 – og som 

sædvanlig med en stor stor hjælp fra vores frivillige hjælpere – endnu engang tak til dem.  

Selvom der allerede er sagt en del pæne ord i forbindelse med Brians tilbagetrækning som formand fra 

bestyrelsen efter 11 år i spidsen for VGF, skal der også her lyde en MEGET STOR og VARM tak til Brian for et 

helt igennem fantastisk samarbejde og arbejde for VGF og Vorbasse Marked. Det er ikke mindst Brians 

fortjeneste, at vores marked er kendt i hele landet og var det ikke for hans ”popcorn-hjerne”, som gennem 

årene har produceret masser af (gode) ideer, er det ikke til at vide, hvordan markedet ville have set ud i dag. 

Heldigvis er Brian stadig del af flere af vores boblegrupper og derigennem kan vi stadig trække på både hans 

arbejdskraft og ekspertise.  

Vi arbejder stadig med projektet ”Nyt område ved ølteltet” og vi forventer, at projektet kan startes op i 

foråret 2023. Kort fortalt går projektet ud på at gøre teltet bredere og kortere og placere det en smule på skrå 

i forhold til den nuværende placering. Desuden skal der åbnes op ud mod Drivvejen og laves et indbydende 

”sit-down” område. Også ud mod Tivoli bliver der åbnet mere op, så der bliver mere direkte adgang fra 

ølteltet og ud i Tivoli.  

Ja, og endelig er vi vel nødt til lige at nævne den verserende §3-sag, hvor Billund Kommune har udlagt hele 

markedspladsen som §3 areal, hvilket betyder, at der ikke må graves, bygges, støbes, gødes, plantes, laves 

veje m.m. uden tilladelse fra kommunen, hvilket vi naturligvis slet ikke kan acceptere. Vi frygter dog, at sagen 

godt kan blive både langvarig og dyr (advokathonorar).  

Til slut vil vi ønske alle i 6623-området en rigtig glædelig jul og et godt og lykkebringende nytår.  

Med venlig hilsen 

Vorbasse Grundejerforening     
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